

Мауленова көш., 92,  
050004 Алматы қ., Қазақстан Республикасы

ул. Мауленова, 92  
050004 г. Алматы, Республика Казахстан  
Тел.: +7 777 2893249, +7 701 3291665

30.04.2024 г. № 56

e-mail: [info@ecaqa.org](mailto:info@ecaqa.org)  
web-site: <http://www.ecaqa.org>

**The Vice-President for Medicine  
Dean of the School of Medicine  
Nazarbayev University  
Professor Massimo Pignatelli**

**Dear Professor Massimo Pignatelli,**

The Eurasian Centre for Accreditation and Quality Assurance in Higher Education and Health Care (ECAQA) has officially announced that the educational programme "Doctor of Medicine" of the School of Medicine at AOE "Nazarbayev University" has been accredited by the ECAQA Accreditation Council. The accreditation will be valid for a period of 5 years, from April 23, 2024 to April 23, 2029.

Enclosed please find the Certificate of Accreditation for the educational programme Doctor of Medicine (Appendix 1), as well as the External Expert Commission Report including recommendations for improving the programme leading to the MD degree.

The site-visit report of the ECAQA External Expert Commission and the decision of the Accreditation Council will be published on the website.  
<https://www.ecaqa.org/en/reestr-en>, <https://www.ecaqa.org/en/about-ecaqa/accreditation-council/ac-meetings>

As per the post-accreditation monitoring process, it is mandatory to submit a Plan for Improvement Action for the period between 2024 to 2029. The plan should be formulated based on the recommendations provided by the ECAQA External Expert Commission and must follow the format given in Appendix 2.

By May 20th of each year, the Improvement Action Plan's Annual Report, along with supporting documents and a cover letter, must be submitted to ECAQA. The report should be presented in the format provided in Appendix 3.

Appendix 1: Certificate accreditation for the "Doctor of Medicine" program (3 pages).

Appendix 2: Improvement Action Plan Template (1 page).

Appendix 3: Annual Report Template (1 page).

**Director General**

**Saule Sarsenbayeva**



Responsible person: Umarov M. A. +77074897143

**Вице-президенту по медицине –  
Декану Школы медицины  
АОО «Назарбаев Университет»  
профессору Массимо Пиньятелли**

**Уважаемый профессор Массимо Пиньятелли!**

Некоммерческое Учреждение «Евразийский центр аккредитации и обеспечения качества образования и здравоохранения» (ЕСАQA) настоящим письмом информирует Вас о решении Аккредитационного Совета аккредитовать образовательную программу «Доктор Медицины» Школы медицины АОО «Назарбаев Университет» на период 5 (пять) лет с 23.04.2024г. по 23.04.2029 г.

Вместе с данным письмом направляем Свидетельство об аккредитации образовательной программы «Доктор Медицины» (Приложение 1) и Отчет внешней экспертной комиссии по оценке образовательной программы «Доктор Медицины», включающий рекомендации по улучшению.

Отчет внешней экспертной комиссии и решение Аккредитационного совета ЕСАQA будут опубликованы на сайте <https://www.ecaqa.org/en/reestr-en> и <https://www.ecaqa.org/en/about-ecaqa/accreditation-council/ac-meetings>

В соответствии с процедурой постаккредитационного мониторинга просим Вас предоставить План мероприятий по улучшению по рекомендациям Внешней экспертной комиссии ЕСАQA на период 2024-2029 гг. по форме в Приложении 2.

Отчеты о выполнении Плана мероприятий с сопроводительным письмом и копиями подтверждающих документов предоставляются в ЕСАQA до 20 мая каждого года по форме в Приложении 3.

Приложение 1. Свидетельство о специализированной аккредитации на казахском, русском и английском языках на 3 стр.

Приложение 2. Структура плана на 1 стр.

Приложение 3. Структура отчета на 1 стр.

**Генеральный директор**



**Сарсенбаева С.С.**